
Atenţie!!! 
 

Dacă ai citit acest buletin şi te-ai simţit zidit sufleteşte, ia-l şi dă-l unui prieten care are nevoie de 
Dumnezeu. Nu-l arunca sau nu-l lăsa uitat pe vreun raft din camera ta! 

 

I.�.R.I.  
Isus, căzut sub cruce, zbura spre mari izbânzI 
Neprihănirea Lui îmi cade pe sufletul orfa�, 
Răscumpărat, ţintesc spre-acel curat hotaR; 
Izbânda Ta e scut, în ea să mă ascunzI. 
 
Isus, murind pe cruce, încet se istovI; 
Nevinovată jertfă, Domn, Om, nazarinea�; 
Regeşte se dădu, pe-al dragostei altaR, 
Inoculând pământul cu har, când se topI. 
 
Isus, prin jertfa Sa, m-atrage către zărI 
Nemaiatinse-aici, pe-acest tărâm uma�; 
Ridic spre ele ochii şi văd atât de claR 
Iubirea Lui, motivul deplinei închinărI. 
 

                                (�icholas Dinu) 

   Să-I mulŃumim  
            Domnului pentru… 

•   …campania de evanghelizare şi 
învăţătură din perioada 7-11 martie. 
Domnul să fie lăudat pentru călăuzirea cu 
care l-a însoţit pe fr. pastor Ghiţă Mocanu în 
toate mesajele transmise bisericii. 
•   …ziua de post şi rugăciune a 

bisericii din data de 16 martie. 
Mulţumim Domnului pentru ocazia de a ne 
apropia mai mult de El, dar şi pentru faptul că 
ne-a ascultat şi ne-a răspuns rugăciunilor în 
mod minunat! 
•   …conferinţa surorilor din 17 

martie. Îi mulţumim lui Dumnezeu pentru 
toate surorile care au participat, pentru 
părtăşia pe care au avut-o împreună şi mai 
ales pentru sora dr. Ileana Radu care s-a pus 
la dispoziţia Domnului, aducând o învăţătură 
potrivită cu evenimentul. 
•   …cei doi copilaşi aduşi la 

binecuvântare în luna martie. Împreună 
cu familiile lor – fam. Popa şi fam Moza – îi 
suntem recunoscători şi noi lui Dumnezeu 
pentru binecuvântarea revărsată peste ei şi 
pentru protecţia cu care îi va înconjura în 
viitor. 

Mărgăritare 
 

      Corectitudinea mesajului 
 

Generalul Wellington a obţinut victoria în bătălia de la Waterloo împotriva lui Napoleon 
şi, totodată, a încheiat războaiele napoleoniene. Istoria ne spune că la terminarea războiului, 
Wellington a telegrafiat în Anglia pentru a anunţa rezultatul luptei. Însă, datorită ceţii de la 
Londra, mesajul a ajuns incomplet: „Wellington învins!”, în locul mesajului iniţial: 
„Wellington a învins!”. Mai târziu, după ridicarea ceţii, oamenii au primit mesajul corect şi 
vă daţi seama ce schimbare de atitudine s-a produs... 

Mulţi oameni când privesc la ce s-a întâmplat în Vinerea Mare, văd doar moartea lui 
Hristos, văd „înfrângerea”. Dar în Duminica Paştelor, mesajul lui Dumnezeu a fost 
complet: „Moartea a fost învinsă de Î�VIERE”, cu alte cuvinte a avut loc „MAREA 
VICTORIE” asupra morţii şi a celui rău pentru totdeauna.  

T
im

is
o
a

ra
 —

 s
tr

. 
B

a
n

u
 M

ă
ră

ci
n

e 
n

r.
2
5
  

te
l.

 0
2
5
6
-4

7
2
0
0
2
 

 e
-m

a
il

: 
p

o
a
rt

a
ce

ru
lu

i@
g
m

a
il

.c
o
m

 

Vă stăm la dispoziţie pentru nevoile 
dumneavoastră spirituale: 
Pastor �elu Filip:                 tel. 0745-306431 

Prezbiter Sandu Guler:       tel. 0722-510842 

Diacon Romică Florescu:    tel. 0721-644073 

Diacon Eusebiu Stănilă:      tel. 0722-800691 

Diacon Alin Bogdan:            tel. 0762-644777 

Colectivul de redacţie:   

Teo Laze, Dana Popa, Ramona Codrea, 

Andreea Homoşdean, Andreea Fiţ, 

Ovidiu Puşcaşu, Corneliu Hepeş 

SERVICIILE DIVINE ALE BISERICII: 5-11 aprilie 2010: 
 

   Luni, 5 aprilie:                  9˚˚-12˚˚ - serviciu divin 

   Marţi, 6 aprilie:              18˚˚-20˚˚ - seară de rugăciune 

   Joi, 8 aprilie:                   18˚˚-20˚˚ - serviciu divin  

   Duminică,  11 aprilie:      9˚˚-12˚˚ - serviciu divin 

                                            18˚˚-20˚˚ - serviciu divin 

(continuare în pagina a 3-a) 

 “O poartă deschisă către ceruri” 

 

BISERICA POARTA CERULUIBISERICA POARTA CERULUI  
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HRISTOS  A  Î�VIAT! 
            Acesta este salutul creştinilor şi marele ADEVĂR ce a rămas în picioare de 
mai bine de două milenii şi va rămâne neschimbat pentru eternitate. Acest salut a 
umplut cerul şi întreg pământul. Istoria s-a oprit şi o nouă eră a început. E strigătul 
Mariei plin de emoţie şi de bucurie din cea mai frumoasă dimineaţă a universului. 

E dimineaţa ÎNVIERII şi gândul mi se duce la sfintele femei care au plecat 
repede de la mormânt, cu frică şi cu mare bucurie au alergat să ducă vestea ucenicilor, 
când deodată, au fost întâmpinate de ISUS care le-a zis: ,,BUCURAŢI-VĂ!” (Matei 
28:8-9). Pline de spaimă şi uimire, s-au apropiat să I se închine. L-au văzut şi 
întristarea li s-a transformat în bucurie (Ioan 16:20). 

Astăzi, retrăim o asemenea dimineaţă frumoasă ca atunci, iar ISUS cel 
ÎNVIAT ne întâmpină cu aceleaşi cuvinte: ,,Bucuraţi-vă!" Adică: ,,Pentru că EU 
SU�T VIU, voi nu mai aveţi motive de întristare, în Mine veţi găsi împlinire şi resurse 
la toate nevoile voastre!" De aceea, fraţi, surori şi prieteni, ridicaţi-vă privirile aplecate 
de întristare spre DOMNUL cel TARE şi VITEAZ, spre DOMNUL OŞTIRILOR căci 
EL este VIU în mijlocul nostru! 

Apoi, ISUS a spus femeilor fericite: ,,�U VA TEMEŢI!” O, aceste cuvinte îţi 
oferă speranţă şi încredere într-un DOMN ATOTPUTERNIC. Poate ai intrat aici cu o 
inimă strânsă de remuşcare ca cea a lui Petru, sau cuprinsă de îndoială ca cea a lui 
Toma.  Dar astăzi, Domnul îţi iasă înainte ca un viteaz şi îţi spune ţie personal: ,,�u te 
teme! Eu am soluţie la toate problemele tale! Am biruit la Golgota ca tu să fii eliberat 
de frica pedepsei veşnice, de frica morţii, a eşecului, a nesiguranţei... Crede numai!” 
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  "Celălalt ucenic, care ajusese  
cel dintâi la mormânt, a intrat și 
         el; și a văzut și a crezut!"  
              (Ioan 20:8) 

    



www.poartacerului.ro 

Urăm “La Mulţi 
Ani!” în umblarea 
cu Domnul celor care 
îşi serbează ziua de 
naştere săptămâna  
viitoare:  
 
 
         
 
 
 

  
Duminică, 4 aprilie 

  Ovidiu CunŃanOvidiu CunŃanOvidiu CunŃanOvidiu CunŃan 

 Luni, 5 aprilie 

  Elena Hack, Elena Hack, Elena Hack, Elena Hack, 
Daniel łifreaDaniel łifreaDaniel łifreaDaniel łifrea 

 Marţi, 6 aprilie 

 Tabita Ciurcanu, Tabita Ciurcanu, Tabita Ciurcanu, Tabita Ciurcanu, 
Alin Mureşan,Alin Mureşan,Alin Mureşan,Alin Mureşan,    
    Paul ŞandorPaul ŞandorPaul ŞandorPaul Şandor 

 Miercuri, 7 aprilie 

  Sergiu Rusu, Sergiu Rusu, Sergiu Rusu, Sergiu Rusu, 
Bianca TomuŃaBianca TomuŃaBianca TomuŃaBianca TomuŃa 

 Joi, 8 aprilie 
Alexandru Benga, Alexandru Benga, Alexandru Benga, Alexandru Benga,     

Ileana HerloIleana HerloIleana HerloIleana Herlo    
    

” D o m n u l  s ă - ț i 
împlinească toate 
planurile tale!” 

   (Psalmul 20:4b) 

Puterea învierii lui Isus Hristos 
„...să-L cunosc pe El şi puterea Învierii Lui!” (Filip. 3:10)  
  
      Puterea învierii este o putere transformatoare şi creatoare. Prin 
această ”nemărginită mărime a puterii Lui”, Dumnezeu a transformat 
trupul uman al Domnului Isus şi a făcut o nouă creaţie: un trup uman 
cu care Fiul lui Dumnezeu s-a dus şi a fost întronat la dreapta lui 
Dumnezeu. Indiferent câte defecţiuni ai, indiferent cât de jos te vezi, 
puterea aceasta a învierii este gata să te transforme şi pe tine şi să te re-
creeze, să facă din tine o minune a Cerului. Ţine cont că Domnul Isus 
are ”puterea de a-Şi supune toate lucrurile” (Filip. 3:21)!  
      Puterea învierii nu ac�ionează numai asupra trupului, ci mai ales a 
caracterului. Pavel spune că el vrea să cunoască puterea învierii Dom-
nului ca să se facă asemenea Lui, şi imediat ne vorbeşte despre 
desăvârşirea morală, care este acum �elul spre care aleargă el şi la care 
ne invită să participăm şi noi. Sunt unii care, când aud de chemarea la 
desăvârşire ridică imediat mâinile în sus şi zic: ”Aşa ceva nu se poate 
în această via�ă!” Apostolul Pavel nu spune aşa ceva, tocmai fiindcă el 
crede în puterea învierii, în puterea transformatoare şi creatoare a lui 
Dumnezeu. El spune clar că încă nu a ajuns la acest �el, dar, uitând tot 
ce a fost până acum, aleargă spre �intă. Când spunem că ”Nu se poate” 
și refuzăm orice alergare, negăm puterea învierii, negăm nemărginita 
mărime a puterii lui Dumnezeu! Iată de ce este atât de important să o 
cunoaştem şi să ne umplem de ea. Să cooperăm, prin alergarea noastră, 
cu puterea învierii! 
      Puterea învierii Domnului este menită să schimbe chiar acum starea 
ta sufletească. Imediat după ce Pavel discută despre puterea învierii 
Domnului Isus, pe care o cunoaşte şi prin care aleargă spre perfec�iune, 
el  continuă printr-un fel de explozie de bucurie (Filip. 4:1-13) şi ne 
cheamă şi pe noi la sărbătoarea bucuriei: ”Bucuraţi-vă întotdeauna! 
Iarăși zic: Bucura�i-vă!” (v.4). Când ai ajuns să cunoşti nemărginita 
mărime a puterii învierii şi ştii câte a făcut deja pentru tine şi câte face 
ea chiar acum în tine şi câte va face în viitor cu tine, nu se poate să nu 
participi şi tu la această explozie de bucurie! Sărbătoarea Învierii este 
sărbătoarea bucuriei!  

      Hristos a înviat! Bucuraţi-vă! Iarăşi zic: Bucuraţi-vă! 
                                                                     Iosif Ţon 
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•  De când e lumea, nu a existat o personalitate care să fi provocat atâtea discuţii şi comen-
tarii în contradictoriu ca Domnul Isus. �iciun om nu a avut atâţia batjocoritori şi duşmani 
ca El. Dacă ar fi într-adevăr mort, ar mai fi nevoie să se lupte cineva împotriva Lui? Desigur 
că nu! Dar Domnul Isus trăieşte, de aceea nu încetează lupta împotriva Lui. 

•  În viaţa ta poate numai unul să trăiască, să creeze şi să iubească: Isus sau tu. Cine este 
cel viu în viaţa ta? 

•  Viaţa lui Isus a fost o viaţă a dăruirii şi dăruirea unei vieţi. 
         (Richard Wurmbrand) 

www.poartacerului.ro 

Cum le arătaţi prietenilor voştri necredincioşi adevărata semnificaţie a 
Sărbătorii de Paşti în contrast cu tradiţiile şi simbolurile nescripturale 

existente în jurul acestei sărbători? 
 

√ Le-aş zice că toate simbolurile sunt nişte tradiţii, esenţa acestei sărbători fiind cu totul 
alta. Doar cine o cunoaşte cu adevărat poate să-L sărbătorească cu adevărat pe Domnul 
Isus. (Lidia, 41) 

√ Vorbind cu ei, aş vrea să scot în evidenţă Jertfa Domnului, scopul acesteia, adevărata 
semnificaţie a Paştelui, ce trebuie sărbătorit de fapt. (Mihaela, 32) 

√ Le-aş zice despre Jertfa de pe Cruce, despre semnificaţia ei şi i-aş invita la Drumul  
Crucii, să vadă „pe viu”şi să înţeleagă ce s-a întâmplat atunci. (Luci, 23) 

√  I-aş chema la biserică să vadă că nu ceea ce oferă lumea - toate aceste simboluri şi 
tradiţii, precum ouăle roşii sau iepuraşul - e important, ci Învierea Domnului! Aceasta 
trebuie sărbătorită, nu altceva. (Sami, 25) 

√ Le-aş mărturisi ceea ce a făcut Domnul Isus Hristos pentru noi prin faptul că a murit pe 
cruce. Acest lucru e cel mai important şi despre aceasta trebuie să ne reamintim la Paşti. 
(Miha, 20) 

√ Aş încerca să le explic sensul evenimentului: să le spun că Isus Hristos a murit, a înviat 
şi, de asemnenea, să le spun pentru ce a murit şi pentru ce a înviat. (Cami, 28)       

                                                    ...rubrică realizată de Andreea Fiţ   

Întrebarea săptămânii: 

(continuare din pagina 1) 
După aceste cuvinte, Domnul a mai 

spus ceva femeilor uimite: ,,DUCEŢI-VĂ 
de spuneţi fraţilor MEI...!” Ce minunat! 
Câtă mângâiere găsim aici! Câtă grijă are 
un Tată de copiii Lui pierduţi şi risipiţi! 
După ce ISUS cel ÎNVIAT îţi aduce în 
inimă BUCURIE , ţi-o umple cu PACE, 
spunându-ţi ,,�u te teme!", apoi îţi dă o 
SOLIE: du-te şi spune tuturor cum Domnul        
a înviat în viaţa ta. Aleargă şi nu te opri! Fii 
un vestitor al învierii! Femeile acestea 
aducătoare de veşti bune au fost o mare 
oştire (Ps. 68:11). Vestea lor a cucerit întreg 
pământul! HRISTOS A ÎNVIAT! 
ADEVĂRAT, EL ESTE VIU! Acest adevăr 
a dat putere ucenicilor să iasă din umbră şi 
să vestească cu îndrăzneală Evanghelia, să 
moară cântând în arene, să sufere batjocuri, 
să   socotească lucrurile lumii ca un gunoi 
în schimbul cunoaşterii Lui şi a puterii   

  
învierii Lui. Oare acest mare nor de martori 
s-ar fi putut sacrifica pentru un neadevăr? 
Pentru o înşelătorie? Nu, niciodată! 
ÎNVIEREA LUI ISUS HRISTOS E 
REALITATE! Viaţa noastră schimbată de 
El este cea mai clară dovadă că ISUS 
HRISTOS E VIU! El trăieşte în noi. 
Suntem chemaţi să lăsăm să se vadă în noi 
învierea lui Hristos. 

Bucură-te! �u te teme! Vesteşte 
tuturor că Domnul tău este viu! 

 

A înviat ISUS şi-atâta har ne-a dat, 

 Că toţi acei ce L-au primit, au înviat! 

 A înviat ISUS şi viu în veci va fi.  

 Azi pentru noi e sărbătoare-n orice zi! 

                                                                                                                                                           

             Eusebiu Stănilă       

Ştiaţi că...  
...Socrate a învăţat oamenii 40 de ani, Platon 50 de ani, Aristotel 40 de ani, iar Isus doar 3 

ani şi jumătate? Cu toate acestea, influenţa slujbei lui Isus depăşeşte de departe impactul lăsat 
de cei 130 de ani, pe care cei mai mari trei filozofi ai lumii i-au folosit pentru a învăţa 
omenirea?  


